

Title (en)

Monitoring device for safeguarding automatic machines.

Title (de)

Überwachungsvorrichtung zum Sichern von Automaten.

Title (fr)

Dispositif de surveillance pour sécurité de distributeurs automatiques.

Publication

**EP 0332161 A2 19890913 (DE)**

Application

**EP 89104077 A 19890308**

Priority

DE 3807727 A 19880309

Abstract (en)

A monitoring device for safeguarding automatic machines actuatable by means of code carriers, especially automatic cash dispensers, contains a video camera (12) which can be activated when the automatic machine (10) is actuated and which records and stores an image of a viewing field (14) in which the user must be located when the automatic machine (10) is being actuated. A sensor (16) responds to the presence of objects in a barrier zone which embraces a region (18) adjacent to the video camera (12). The automatic machine (10) is blocked when the sensor (16) responds. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Überwachungsvorrichtung zum Sichern von Automaten, die durch Codeträger betätigbar sind, insbesondere von Geldautomaten, enthält eine Videokamera (12), die bei Betätigung des Automaten (10) aktivierbar ist und ein Bild eines Gesichtsfeldes (14) aufnimmt und speichert, in welchem sich der Benutzer bei einer Betätigung des Automaten (10) befinden muß. Ein Sensor (16) spricht auf die Anwesenheit von Gegenständen in einer Sperrzone an, welche einen an die Videokamera (12) anschließenden Bereich (18) umfaßt. Der Automat (10) wird bei Ansprechen des Sensors (16) gesperrt.

IPC 1-7

**G07F 7/10**

IPC 8 full level

**G07D 9/00** (2006.01); **G07F 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**G07F 19/20** (2013.01 - EP US); **G07F 19/207** (2013.01 - EP US); **G07G 3/00** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP2755191A4; EP0917114A1; EP0661677A3; US7015945B1; US7304662B1; WO9801838A1; WO2008061553A1; EP1295262B1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0332161 A2 19890913**; **EP 0332161 A3 19910424**; CA 1323086 C 19931012; DE 3807727 A1 19890921; JP H01296398 A 19891129; US 4942464 A 19900717

DOCDB simple family (application)

**EP 89104077 A 19890308**; CA 593156 A 19890308; DE 3807727 A 19880309; JP 5524489 A 19890309; US 32156489 A 19890309